
Ganløse Fitness Klubs bestyrelsesmøde blev afholdt på Ganløse Pizzeria, torsdag den 19. juni 2024 kl. 19.00 

 

Tilstede var: Peter, Patrick, Monica, Martin, Jonathan, Erik og Stig 

Afbud: Ingen 

 

Dagsorden for bestyrelsesmødet var: 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Meddelelser og orientering (herunder kassererens statusrapport) 

3. Sagsbehandling 

4. Status på "to-do liste" 

5. Eventuelt 

 

 Referat i henhold til dagsordenen: 

Ad. 1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt. 

Ad. 2. Meddelelser og orientering (herunder kassererens statusrapport) 

Stig meddelte, at kassebeholdningen udgjorde: 278.927 kr. og at det aktuelle medlemsantal var 221, hvilket er ny  

rekord set i forhold til tidligere år. 

  

Stig oplyste, at der i samarbejde med EIF er indledt bestilling af 4 nye løbebånd, hvoraf det ene er øremærket til  

Ganløse Fitness Klub. Stig meddelte endvidere, at ved denne mulige samhandel med EIF kan klubben opnå en  

rabat på 20%  

Ad. 3. Sagsbehandling 

Peter oplyste, at han, Stig og Monica deltog i netværksmøde den 2. juni i regi af DGI. Mødet blev afholdt i  

Ganløsehallen og kun en klub ud over GFK deltog, nemlig Hornbæk.  

Derefter meddelte Peter, at der er kommet en ny rengøringshjælp (Medlemmet Linn har overtaget opgaven). Peter 

 

Ad. 4. Status på "to-do liste" 

Peter roste Martin, Jonathan og Patrick for deres store indsats i forbindelse med indkøb af de tre nye maskiner til 

lokalet, som allerede var blevet installeret den 18. juni. Bestyrelsen besluttede derefter, at der skal gøres en hurtig 

indsats med at få solgt de gamle maskiner (pt 4 stk.). Peter følger op sammen med udstyr teamet på dette. 

Peter oplyste derefter at to medlemmer på 21 år gerne vil uddannes til Fitness instruktører via DGI’s tilbud.  

Bestyrelsen vedtog at bevillige instruktørkurset til begge medlemmer mod, at de er en aktiv hjælp over for  

Nye medlemmer. Peter følger op på dette.  

Ad. 5. Eventuelt 

Peter oplyste, at næste møde efter planen afholdes den 11. september kl. 19.00. 

Derefter sluttede mødet. 


